
Estem elaborant un progra-
ma electoral realista, assumible 
i basat en les necessitats i les 
inquietuds dels nostres veïns 
i veïnes de Llavaneres, sempre 
escoltant, i manifestant clara-
ment si seran possibles o no; 
massa vegades s’han propo-
sat coses que no eren viables. 
Un projecte on qui guanya els 
pròxims quatre anys és el poble. 
Aquesta aposta neix de moltes 
converses amb un objectiu clar: 
millorar la qualitat de vida de 
les persones que viuen a Sant 
Andreu de Llavaneres. Un pro-
grama construït per persones 
preparades, formades i amb 
moltes ganes de fer. En Carlos 
és coneixedor de la branca ju-
rídica, l’Annabel és experta en 
el desenvolupament executiu, 
en Mario és dels joves del po-
ble, la Minerva és mestra i el 
Marc és exjugador de futbol 
professional, entre d’altres que 
anireu coneixent pròximament.

El govern actual no té un 
projecte de futur clar per Lla-
vaneres. Està tot a mig fer i 
no acaben una cosa que ja 
n’estan engegant una altra. 
Només cal fer un volt pel po-

ble per adonar-te de diversos 
exemples: una zona esportiva 
encara per acabar amb una 
manca de manteniment, neteja 
insuficient del seu entorn i uns 
vestidors provisionals de lloguer 
que no hem d’oblidar que ens 
costen a tots aproximadament 
uns 60.000 €. Podem trobar 
l’espai Labandària oblidat, edi-
fici municipal amb un munt 
de possibilitats, la sortida de 
l’autopista s’ha convertit en un 
punt negre d’accidents sense 
prendre cap mesura al respecte 
o la sol·licitud persistent, sense 
gaire èxit, del Casal de la Gent 
Gran per poder reobrir el servei 
de bar que tenien.

En els darrers mesos s’han 
constituït dues associacions 
de veïns: la de “l’Ametllareda” 
i la de “Llavaneres Mar”, fruit 
del malestar de posar en mar-
xa, per part de l’Ajuntament, 
projectes urbanístics sense el 
consens dels veïns.

El passat mes de novembre 
ens vam reunir amb l’Associació 
de Veïns de l’Ametllareda per 
conèixer les seves inquietuds 
sobre el projecte de reurba-
nització del barri i gràcies a la 
suma de petites accions com 
la nostra, amb preguntes en el 
Ple Municipal, es va aconseguir 
modificar. Tot i això, creiem 
que és un projecte que es pot 
millorar.

Ara fa pocs dies la reunió va 
ser amb l’Associació de Veïns 
de “Llavaneres Mar” per fer-
los saber que tenen el nostre 

suport: no estem d’acord en 
la coberta del Parc de Sant 
Pere o de la construcció d’un 
Centre Logístic en una zona 
residencial com la del Blau 
Balís. No creiem en aquestes 
decisions preses a poques set-
manes abans de les eleccions 
que hipotecaran el futur de 
Llavaneres i dels seus veïns.

Creiem que la manera 
de fer un Llavaneres millor 
és a través del consens i de 
l’aportació dels Llavanerencs 
i Llavanerenques, és per això 
que continuem organitzant 
diferents trobades. Els dijous 
a “Pregunta, Alex Contesta” 
en podem parlar a Ca l’Alfaro 
de 19.00 h a 20.30 h , els diven-
dres a “Trobades de Barri amb 
l’Alex” a partir de les 18.30 h 
visitem un barri, els dissabtes 
el “Cafè amb l’Alex” a diferents 
bars del poble mentre prenem 
alguna cosa i també en podem 
parlar a les diferents activitats 
que organitzem, per exemple 
com vàrem fer el dissabte 18 
de març al Pati d’El Casal de 
Llavaneres, mentre els nens 
i nenes s’ho passaven d’allò 
més bé jugant als inflables 
que vam instal·lar. Recordeu 
també que a través de la nostra 
pàgina web: www.alexneira.cat 
podeu trobar un qüestionari 
on podeu expressar-vos amb 
total llibertat i obtenir resposta 
a allò que us preocupa.

Arriba l’hora d’apostar pel 
canvi: Som l’Aposta Segura per 
Llavaneres i volem comptar 
amb tu!
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